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Aan burgemeester en wethouders 
door tussenkomst van de voorzitter van de raad 
 
 
Ridderkerk, 1 februari 2017           
 
 
Onderwerp: Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders  
(RvO, artikel 40) inzake; veiligheidsplan De Loods 
 
Geacht college, 
 
Op 7 oktober 2016 is De Loods na een tijdelijke sluiting, welke was opgelegd door de burgemeester, 
weer open gegaan. De heropening kon enkel plaats vinden nadat S&W een veiligheidsplan kon 
overleggen wat door het college van b&w akkoord bevonden moest worden. Partij 18PLUS heeft 
enkele vragen over de uitwerking van het veiligheidsplan. 
  

1. Is er sinds de heropening van De Loods (soft)drugs in beslag genomen? 
2. Zo ja, op welke avonden werden deze in beslag genomen en bij hoeveel personen? 
3. In het veiligheidsplan wordt over een sanctiebeleid gesproken. Hoeveel sancties zijn er sinds 

de heropening toegepast en wat hielden deze sancties in? 
4. Na de heropening is een biometrisch toegangssysteem ingevoerd. Partij 18PLUS heeft in het 

openbaar haar zorgen geuit over de wettelijke toepasbaarheid van dit systeem. Wij hebben 
naast de gemeente en S&W ook contact gezocht met de Autoriteit Persoonsgegevens. Na het 
voorleggen van de situatie gaf de medewerker van de Autoriteit Persoonsgegevens aan een 
onderzoek te starten naar de wettelijke toepasbaarheid van het systeem. Is de gemeente of 
S&W in contact geweest met de Autoriteit Persoonsgegevens inzake het biometrisch 
toegangssysteem? 

5. Indien er overleg is met de Autoriteit Persoonsgegevens wat is daarvan de status? 
6. Indien er tot op heden nog geen contact is geweest met de Autoriteit Persoonsgegevens gaat 

de gemeente of S&W dat nog doen? 
7. Indien nee, is het college ervan overtuigd dat het ingevoerde biometrisch toegangssysteem 

voldoet aan de huidige wetgeving? 
8. De maximale boete voor overtreding van de Wbp is € 820.000. Mocht het ingevoerde 

biometrische toegangssysteem een overtreding van de Wet bescherming persoonsgegevens 
zijn is het dan de gemeente of S&W welke opdraait voor een eventuele boete opgelegd door 
de Autoriteit Persoonsgegevens? 

9. Enkele jaren geleden is er, na een incident bij De Loods, aangifte gedaan tegen agenten van 
het toenmalige korps Rotterdam-Rijnmond over buitensporig politiegeweld, mishandeling en 
vernieling van persoonlijke eigendommen. Heeft dit enigszins geleid tot een slechte naam van 
De Loods bij de regioleiding van de politie? 

10. De Loods vierde onlangs haar 6 jarig jubileum. Kunt u aangeven hoeveel incidenten er in die 6 
jaar hebben plaats gevonden? 

11. Kan het college een overzicht verschaffen van de bezoekersaantallen van de laatste 6 jaar 
gespecificeerd per maand? 

12. Tijdens een commissiebijeenkomst over de gebiedsvisie P.C. Hooftpark leek een scenario 
geen ruimte meer over te laten voor de locatie van De Loods. Is het college voornemens om 
met een voorstel te komen om de huidige locatie van De Loods te saneren? 

13. Indien ja, wat voor nieuwe locatie voor De Loods heeft het college voor ogen? 
14. Wat is de visie van het college over De Loods en het jongerenwerk in zijn algemeen voor de 

toekomst? 
  

Gelet op het bepaalde in artikel 40 van het Reglement van Orde voor de raad verzoek ik u om 
schriftelijke beantwoording van deze vragen. 
 
Hoogachtend, 
 
Henk van Os 
Partij 18PLUS 


